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§ 1 

Rapport om utegym i kommunen  

Beslut 

Pia Helgodt från park- och naturenheten redovisar för fritidsnämnden förstudien om 

utegym i kommunen.   

 

- - - - - 
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§ 2 FRN 2016/11-822 

Inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden   

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att inriktningen för en ny simhall i Saltsjöbaden ska planeras enligt 

bilaga 1 till tjänsteskrivelsen, daterad 25 januari 2016. 

Ärendet 

Näckenbadet, som är kommunens simhall vid Saltsjöbadens idrottsplats, kommer behöva 

ersättas med en ny simanläggning inom två till tre år. Kommunfullmäktige har beslutat om 

upphandling av entreprenör som möjlig samarbetspart, ägare och operatör av ny simhall 

vid Näckenbadet i Saltsjöbaden.  

 

Fritidsnämnden ska besluta om en inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden. Kultur- och 

fritidsenheten föreslår en inriktning av simhallen när det gäller funktioner, omfattning, 

öppethållande och verksamhet enligt bilaga 1. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 27 januari 2016  

Bilaga 1. Inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden 

Bilaga 2. Synpunkter avseende etablering av ny simhall och ersättningsbassäng 

Yrkanden 
Martin Hellströmer (S) yrkade i första hand att en referensgrupp bildas för den fortsatta 
planeringen där samtliga föreningar som idag har verksamhet i hallen inbjuds att 
medverka.   

 

Vidare yrkade Martin Hellströmer (S) följande tillägg:  

 
Tillägg på andra punkten i bilagan.   

- Med stegar och trappor som är löstagbara.   
 
Tillägg på fjärde punkten i bilagan.   

 Omklädningsytor med dusch och bastu, där det även finns ytor för personer 
med funktionsnedsättning med ledsagare   

 Läktare som kan användas vid tävlingar och evenemang   

 Skyltplats där föreningar kan anslå eventuella samarbetspartners  

 Plats för storskärm eller projektor.   
 

I dessa yrkanden instämde Bosse Ståldal (NL).  
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§ 2 forts.  
 

Richard Wendt (M), Louise Granath (L), Martin Gunnesson (KD) och Ingemar Sahlgren 
(C) yrkade gemensamt avslag på samtliga Martin Hellströms (S) yrkanden med hänvisning 
till att förslagen redan är planerade att beaktas i enhetens arbete med utformning av den 
nya simhallen i Näckenbadet. 

Beslutsgång 

Ordförande Richard Wendt (M) ställde Martin Hellströms (S) yrkanden mot Alliansens 

avslagsyrkande och fann att nämnden avslagit Martin Hellströmers (S) yrkanden.  

 

Fritidsnämnden beslutade således i enlighet med enhetens förslag till beslut.   

Protokollsanteckningar 

Ninni Lindberg (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet de gröna anser att en Referensgrupp bestående av de olika intressenterna 

(idrottsklubbar) bör tillsättas för att medverka vid utformningen utav anläggningen. För att 

förbättra planeringen av simhallen och se till att de som nyttjar den tänkta hallen är med 

och utformar den. Det är av största vikt att tillgängligheten för alla är god ex att ledsagare 

kan följa med in i anläggningen. Det kan göras genom flexibla omklädningsrum och att 

berörda bjuds in till Referensgruppsmöten.” 

 

Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Fritidsnämnden beslöt 20160216 om en inriktning för ny simhall i Saltsjöbaden.  

  

Sverigedemokraterna i Nacka anser att dessa ordningsregler måste gälla i alla simhallar i 

Nacka kommun:  

- Simhallar skall vara alltid tillgängliga till både kvinnor och men. Inga 

könsseparerade tider skall vara möjliga att boka  

- Alla som besöker simhallar måste vara klädda i simdräkt även mammor i sällskap av 

sina barn. 

- Kameraövervakning med inspelning skall tillåtas för att upprätthålla ordningsregler 

och underlätta badvakters arbete och säkerhet. 

- Badvakter måste vara speciellt uppmärksamma mot sextrakasserier och badvakter 

måste ha möjlighet att avvisa och portförbjuda störade gäster 

- Inpassering skall ske med legitimation eller kommunalt lånekort för att kunna 

identifiera besökare som bryter mot ordningsregler.” 

 

 Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.  
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§ 2 forts.  

 

”Det är glädjande att arbetet med den nya Näckenbadet går framåt.  Vi från 

Socialdemokraterna tycker det är viktigt att poängtera att hallen ska fylla minst samma 

funktioner som den gör idag och brister ska åtgärdas. Arbetet i den fortsatta planeringen 

hoppas vi kommer göras i nära samarbete med de föreningar som idag använder hallen. 

Frågan om en ersättningsbassäng under stängningstiden bör även behandlas snarast då 

efterfrågan på träningstider är stort.” 

 

- - - - - 
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§ 3 FRN 2015/162-043 

Förändring av beslutsattestant för fritidsnämnden år 

2016 

Beslut 

Fritidsnämnden utser direktör Susanne Nord till ordinarie beslutsattestant för ansvar 17000 

under perioden 2016-01-01 – 2016-12-31 enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen. Ordinarie 

beslutsattestant har rätt att vidaredelegera beslutanderätten inom sitt ansvarsområde. 

Delegationsbesluten skall anmälas till nämnden. 

Ärendet 

Enligt kommunens redovisningsreglemente ska nämnderna varje år fatta beslut om 

ordinarie beslutsattestanter samt vid behov om ersättare för dessa.  

Kulturnämnden föreslås besluta att utse ordinarie beslutsattestant enligt bilaga 1. Det är 

endast den ordinarie beslutsattestant som har rätt att vidaredelegera beslutanderätten inom 

sitt ansvarsområde, dvs. rätt att besluta om alla lägre nivåers attesträtt. Delegationsbesluten 

ska anmälas till nämnden. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 20 januari 2016  

Bilaga 1 Beslutsattestant år 2016 för kulturnämnden 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 4 FRN 2014/140-041 

Fritidsnämndens årsbokslut 2015 

Beslut 

Fritidsnämnden fastställer årsbokslutet för år 2015. 

Ärendet 

Fritidsnämndens uppsatta mål uppfylls väl och föreningslivet är över lag mycket nöjda med 

kommunens stöd. Mätningar visar att andelen nöjda föreningar har ökat från 69 procent till 

81 procent de senaste åren och det är jämnare än tidigare vad gäller pojkar och flickors 

deltagande i fritidsaktiviteter. Möjligheten för Nackas medborgare till ett brett fritidsliv har 

ytterligare ökat genom nya anläggningar, bland annat har en parkouranläggning i Älta 

invigts. Under 2015 har även beslut om nya simhallar i Saltsjöbaden och Myrsjö fattats. 

 

Fritidsnämnden redovisar ett överskott med 1,4 miljoner kronor, nettokostnaderna uppgår 

till 143,6 miljoner kronor mot budgeterade medel om 145 miljoner kronor. 

Överskottet kan förklaras med ökade intäkter då föreningarna har hyrt kommunens 

fotbollsplaner under en längre period än planerat, tack vare en mild höst. Björknäs istält 

blev klart och kunde hyras ut tidigare än beräknat, vilket gav högre intäkter. Kostnaderna 

för räntor och avskrivningar blev även lägre än budgeterat på grund av att bland annat 

Myrsjö IP, Björknäs IP samt Nacka Sportcentrum inte blev färdiga under året.    

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 december 2015  

Bilaga 1. Specifikation över resursfördelningen, fritidsnämndens verksamheter 2015 

Bilaga 2. Projektredovisning  

Bilaga 3. Diagram över nöjd medborgarindex, samt kostnad fritidsverksamhet per invånare 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 5 FRN 2016/19-820 

Inriktning ny multianläggning, med särskild anpassning 

för friidrott, i Fisksätra 

Beslut 

1. Fritidsnämnden lämnar förslag till kommunstyrelsen på inriktning för en ny 

multianläggning, med särskild anpassning för friidrott, i Fisksätra, enligt 

tjänsteskrivelsens bilaga 1 daterad 2016-01-22. 

2. Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen att ge nämnden i uppdrag att göra en 

fördjupad förstudie. Förstudien ska omfatta placering, finansieringsformer samt 

utformning.  

3. Fritidsnämnden ger uppdrag till tjänstemännen att utföra en studie angående 

möjligheten att anlägga cykelvelodrom i multianläggningen. 

4. Fritidsnämnden uppdrar åt tjänstemännen att involvera alla kommunens 

friidrottsföreningar i utformningen av friidrottsytorna i hallen.  

5. Fritidsnämnden uppdrar åt tjänstemännen att utreda möjligheterna att utforma 

hallen på så sätt att den lämpar sig väl för alla friidrottare, inklusive seniorelit. 

Ärendet 

Kultur- och fritidsenheten föreslår att en ny flexibel multianläggning i Fisksätra inriktas 

enligt förslag i tjänsteskrivelsens bilaga 1 daterad 2016-01-22. 

Anläggningen ska erbjuda föreningsliv, allmänhet och skolor förutsättningar och ytor för 

träning, tävling, motion, idrottsundervisning, lek och rekreation. Med flexibel anläggning 

menas att fler verksamheter och utövare ska kunna vara aktiva i samma anläggning som 

enkelt ska kunna justeras och ändras utifrån efterfrågan. Det behöver göras en fördjupad 

förstudie avseende placering, finansieringsformer och utformning.    

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 februari 2016 

Bilaga 1. Inriktningsprogram för multianläggning, med särskild anpassning för friidrott, i 

Fisksätra 

Bilaga 2. Tilläggsdirektiv för att påskynda arbetet med ny idrottshall i Fisksätra,  

KSAU 2015/310-299 § 143 

Yrkanden 

Magnus Olsson (S) yrkade att fritidsnämnden ger uppdrag till tjänstemännen att utföra en 

studie angående möjligheten att anlägga cykelvelodrom i multianläggningen.  

 

Martin Gunnesson (KD) yrkade, med instämmande av Richard Wendt (M) och Louise 

Granath (L), i första hand att fritidsnämnden uppdrar åt tjänstemännen att involvera alla 

kommunens friidrottsföreningar i utformningen av friidrottsytorna i hallen.  
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§ 5 forts.  

 

Vidare yrkade Martin Gunneson (KD) att fritidsnämnden uppdrar åt tjänstemännen att 

utreda möjligheterna att utforma hallen på så sätt att den lämpar sig väl för alla friidrottare, 

inklusive seniorelit. 

Henrik Barck (M) yrkade bifall till Magnus Olssons (S) yrkande.  

Ninni Lindberg (MP) yrkade bifall till Martin Gunnessons (KD) yrkanden.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Magnus Olssons (S) tilläggsyrkande.  

 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Martin Gunnessons (KD) tilläggsyrkanden.  

Protokollsanteckningar 

Richard Wendt (M) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Nacka har en nu unik möjlighet att genomföra en ordentlig satsning på Fisksätra varför vi 

moderater i FRN vill att tjänstemännen utreder vad det innebär i relation till kostnader och 

placering att bygga en tillräckligt stor multihall med inriktning på friidrott för att den skall 

fungera på elitnivå. Vi är övertygade om att en framgångsrik elit bidrar till att fler ungdomar 

blir nyfikna på idrotten.  

 

Friidrott är en jämlik idrott där tjejer utgör en stor andel av utövarna, detta är en av 

anledningarna till att vi Moderater anser att denna multihall med friidrottsinriktning är 

viktig att få till då vi ser att tjejers idrottande över lag är lägre än killarnas.  

En multihall med inriktning på Friidrott i Fisksätra skulle i framtiden sätta kommundelen 

på kartan, inte bara i Nacka och Stockholm utan i hela landet. 

 

Moderaterna yrkade även bifall till Socialdemokraternas yrkande om "Att uppdra åt 

tjänstemännen att utföra en studie angående möjligheten att anlägga cykelvelodrom i 

multianläggningen" eftersom även vi har blivit kontaktade i denna fråga och tycker det är 

värdefullt för kommunen att få en studie om projektet skulle vara genomförbart och i så 

fall till vilken kostnad.” 

 

Martin Gunneson (KD) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Nacka kommun saknar idag inomhusutrymmen för kvalitativt utövande av friidrott, och 

det mycket positivt att en hall nu står inför förverkligande. Då det är rimligt att anta att 

detta blir den enda anläggning för inomhusfriidrott kommunen kommer att anlägga de 

närmaste två decennier, är det extra viktigt att hallen uppfyller friidrottsklubbarnas  
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§ 5 forts.  

 

nuvarande och framtida behov. Detta innebär krav inte bara på vilka funktioner som skall 

finnas, utan även att utrymmet utformas på ett sätt att både vana och ovana utövare kan 

röra sig i lokalen utan att störa varandra och riskera olyckor.  Risken och konsekvensen av 

en för trång anläggning stiger med deltagarnas ålder och ambitionsnivå, och ökar kraftigt 

om icke-friidrottare samtidigt brukar ytorna. Följderna blir i praktiken att seniorer och 

elitjuniorer undviker att använda anläggningen annat än vid reserverade tider, vilket vore att 

försitta denna utmärkta möjlighet att stärka friidrotten i kommunen. Därför förordar vi att 

kommunen noga hörsammar föreningarnas behov och bygger en anläggning som lockar 

allt från spontanbesökare till elitutövare, och blir en arena Fisksätraborna är stolta över. ” 

 

- - - - - 
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§ 6 FRN 2016/17-816 

Utveckla fritidsgårdarna – återinför fältassistenter 
Motion den 12 november 2015 av Rolf Wastesson, Camilla Carlberg, Birgit Hansson (V) 

Beslut 

Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut.  

 

Kommunfullmäktige avslår förslagen i motionen avseende öppethållande eftersom 

bedömningen är att antalet öppna timmar på fritidsgårdarna är rimliga.  

 

Fritidsnämnden beslutar att inte ta ställning i frågan om fältassistenter då nämnden anser 

att denna fråga inte ingår i fritidsnämndens kompetensområde. 

 

Beträffande förslaget om HBTQ-certifiering konstaterar fritidsnämnden att fritidsgårdarna 

har i uppdrag att vara mötesplatser för ungdomar med olika bakgrund och identitet, i vilket 

arbetet med HBTQ-frågor ingår. Kommunens Mångfaldskommitté har i uppdrag att arbeta 

med dessa frågor brett inom kommunens verksamheter. Formerna för hur arbetet bedrivs 

kan variera utifrån varje verksamhets och enhets specifika omständigheter, där den 

föreslagna certifieringen kan vara en modell. Beslutet om formerna för detta arbete vilar på 

respektive verksamhet. Motionen anses därmed färdigbehandlad. 

Ärendet 

Rolf Wastesson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) i en motion lämnat förslag om 

utökade öppettider på fritidsgårdarna, att fritidsgårdarna ska HBT-certifieras och att 

fältassistenter ska återinföras i kommunen.  

 

Fritidsgårdsverksamhetens innehåll utgår från de riktlinjer som fritidsnämnden fastställt. I 

riktlinjerna anges bland annat hur fritidsgårdarna ska vara öppna. Kultur- och 

fritidsenheten bedömer att öppethållandet är rimligt och tillräckligt. I riktlinjerna anges 

också att alla ungdomar oavsett kön, etnisk bakgrund, politisk åsikt eller religiös tro ska 

kunna mötas på lika villkor. Enheten menar att detta även omfattar unga med annan 

könsidentitet. Om en enskild fritidsgård menar att det trots detta finns skäl för att HBTQ-

certifiera sin verksamhet på egen hand, som en del hur utför sitt uppdrag, så finns den 

möjligheten. Ett sådant beslut får fattas av respektive utförare. 

 

Enheten har inte utrett om det behövs fältarbetare i Nacka då det är socialnämnden som 

ansvarar för kommunens sociala förebyggande ungdomsarbete. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 2 februari 2016 

Bilaga 1. Motion Utveckla fritidsgårdarna – återinför fältassistenter 
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§ 6 forts.  

 

Bilaga 2. Protokollsutdrag från KSAU 

Yrkanden 

Ordförande Richard Wendt (M), Louise Granath (L), Martin Gunnesson (KD) och 

Ingemar Sahlgren (C) yrkade gemensamt på en följande ändring i den del av förslag till 

beslut som avser HBTQ-certifiering:  

- Beträffande förslaget om HBTQ-certifiering konstaterar fritidsnämnden att 

fritidsgårdarna har i uppdrag att vara mötesplatser för ungdomar med olika 

bakgrund och identitet, i vilket arbetet med HBTQ-frågor ingår. Kommunens 

Mångfaldskommitté har i uppdrag att arbeta med dessa frågor brett inom 

kommunens verksamheter. Formerna för hur arbetet bedrivs kan variera utifrån 

varje verksamhets och enhets specifika omständigheter, där den föreslagna 

certifieringen kan vara en modell. Beslutet om formerna för detta arbete vilar på 

respektive verksamhet. Motionen anses därmed färdigbehandlad. 

 

Ninni Lindberg (MP) yrkade bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordförande Richard Wendt (M) ställde Alliansens yrkande mot Ninni Lindbergs (MP) 

bifallsyrkande och fann att nämnden bifallit Alliansens yrkande.  

 

Fritidsnämnden beslutade således i enlighet med enhetens förslag till beslut och Alliansens 

ändringsyrkande.  

 

Bosse Ståldal (NL) deltog inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv.  

 

- - - - - 
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 18 februari 2016 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 7 FRN 2016/20-816 

Redovisning fritidsgårdsverksamhet, antal besökare, 

fritidsgårdsundersökning och nyckeltal 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.   

Ärendet 

Fritidsgårdsverksamheten följs upp på flera sätt. I en bifogad rapport redovisas bland annat 

resultatet i fritidsgårdsundersökningen 2015, besökssiffror från 2015 och nyckeltal som 

jämförs med sex jämförelsekommuner. Uppföljningsarbetet har skett inom ramen för 

Nackanätverket, ett samarbete kring utveckling och uppföljning av öppen fritidsverksamhet 

för ungdomar, där sju mellansvenska kommuner deltar. Utöver det som redovisas i denna 

rapport lämnar varje utförare verksamhetsredovisningar tre gånger per år. Kultur- och 

fritidsenheten besöker också varje fritidsgård kontinuerligt under året.  

Behovet av en öppen fritidsverksamhet för ungdomar samt behovet att som ung ha 

relationer till fritidsledare kan variera. Därför är det inte möjligt eller önskvärt att ange en 

exakt volym av besökare som ska finnas i verksamheten på varje fritidsgård. Ungdomarna 

har också olika motiv med varför de besöker fritidsgårdarna.  

Antalet ungdomar som besöker fritidsgårdarna har ökat något jämfört med året innan. Man 

kan även konstatera att de som deltar i fritidsgårdsverksamheten gör detta flera gånger i 

veckan och de stannar också länge på fritidsgården vid varje besök. 57 % av besökarna 

anger att de vistas på fritidsgården minst två timmar eller mer, vid varje besökstillfälle. 48 

% av ungdomarna svarar att de besöker en fritidsgård minst tre gånger per vecka eller 

oftare. Andelen flickor har ökat på alla fritidsgårdar, vid mätningen i november var det 

andelen flickor 42 % eller högre på fem av sju fritidsgårdar. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 25 januari 2016  

Bilaga 1. Fritidsgårdar, sammanfattning av fritidsgårdsenkät 2015 Nackanätverket, 

besöksstatistik 2015, handlingsplaner för förbättring och utveckling av verksamheten och 

verksamhetsplaner för utförandet av uppdraget 2016 samt nyckeltalsjämförelser 2014 med 

jämförelsekommuner i Nackanätverket. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Bosse Ståldal (NL) deltog inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

 

- - - - -  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 8 FRN 2016/16-828 

Uppföljning modell för upplåtelse och taxa för 

ridanläggningen Compass 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Frågan om vilket stöd som kommunen ska ge ridsporten har diskuterats i olika 

sammanhang under flera år. Det enskilt största stödet som idrotten får av kommunen är 

tillgången till idrottsanläggningar, där föreningarna betalar en subventionerad taxa för sitt 

nyttjande av anläggningarna. Under 2014 utreddes om även en ridanläggning, där det 

bedrivs föreningsverksamhet, kan jämställas med annan kommunalt finansierad 

idrottsanläggning.  

 

Fritidsnämnden beslöt den 9 december 2014, att införa en taxa för ridanläggningen 

Erstavik 25:1, Stall Compass, och att taxan skulle gälla från och med 2015-01-01. 

Fritidsnämnden beslöt även att en uppföljning av denna taxa ska göras efter ett år, där 

eventuella förslag till justeringar kan föreslås, för bästa möjliga måluppfyllelse.  

 

Föreningen Compass sportryttarklubb bedriver verksamheten på Stall Compass. 

Föreningen har inte haft något att invända mot den beslutade modellen för upplåtelse och 

taxa.  

 

Därför föreslås att inga justeringar av taxa och upplåtelse för ridanläggningen Erstavik ska 

göras. Nuvarande modell bedöms främja bästa möjliga måluppfyllelse utifrån nuvarande 

ekonomiska utrymme. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenetens tjänsteskrivelse den 26 januari 2016  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

Richard Wendt (M) deltog inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv.  

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 9  

Anmälningar och delegationsbeslut 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingar.  

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut  

 Stöd till fritidsgårdsaktiviteter på jullovet 2015/2016, FRN 2015/167 

 Stöd till fritidsgårdsaktiviteter till Älta fritidsgård på jullovet 2015/2016, FRN 

2015/167 

 Vidaredelegering av beslutsattestanter år 2016 för fritidsnämnden, FRN 2015/162-

043 

 Verksamhetsstöd till Fisksätra Kattförening, FRN 2015/24-809 

Rapporter 

 Rapport från gemensamt jullovsprogram 2016 

Anmälan  

 Anmälan av störning som kan innebära hälso- eller miljörisk 

Kurser och konferenser 

 Inbjudan till en regional konferens Sverige tillsammans, 2 tillfällen den 8 mars och 

den 18 mars, kostnadsfritt.   

Uppföljning 

 Undersökningen Ung livsstil 

Protokoll 

 Protokollsutdrag KF § 15, 2016. Begäran om entledigande från uppdrag som 

ledamot (S) och 2:e vice ordförande i fritidsnämnden från Victor Ellström samt val 

av ny ledamot och 2:e vice ordförande.  

Verksamhetsplaner  

 Verksamhetsplan för TjejCompaniet en föreningsdriven öppen fritidsverksamhet 

för flickor 13-18 år som drivs på uppdrag av fritidsnämnden i Nacka kommun 

 Verksamhetsplan för fritidsgårdar som drivs på uppdrag av fritidsnämnden i Nacka 

kommun 

 Verksamhetsplan för fritidsgårdar som drivs på uppdrag av fritidsnämnden i Nacka 

kommun 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 9 forts.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade att den har tagit del av handlingar.  

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 10 

Övriga frågor 
Ninni Lindberg (MP) informerade fritidsnämnden om en konferens på temat ”Värdera det 

ovärderliga – tankesmedja för friluftsliv 2016” som Folkhälsomyndigheten arrangerar den 

13-14 april på Djurönäset.   

 

- - - - - 
 
 


